
<herman.kamphuis@hotmail.com> 
Verzonden: 19 mei 2022 14:29
Aan: Griffie Raalte <griffie@raalte.nl
Onderwerp: Aanvullende vraag energietoeslag

Aan: gemeenteraad van Raalte

Goedendag raadsleden,

Op 14 april jongstleden stelde ik bijgesloten vragen aan u over de energietoeslag.
Omdat beantwoording nog wel een maand kan duren, hierbij nog een aanvullende vraag:

Dienen volgens de gemeenteraad de nog beschikbare TONK-middelen van 245.000 euro 
gereserveerd te worden voor nog uit te betalen energietoeslagen later dit jaar en/of begin 
volgend jaar?

Toelichting:
Veel mensen die ik spreek hebben hun maandelijks te betalen energiekosten zelf verlaagd, 
omdat zij het door de energiemaatschappij vastgestelde hoge maandbedrag niet kunnen 
betalen. Als straks de jaarafrekening komt zal dit dan een flinke nabetaling tot gevolg 
hebben. Inwoners die dit overkomt hebben aan de 800 (2 x 400) euro energietoeslag niet 
genoeg om deze hoge kosten te voldoen. Daarom mijn verzoek deze mensen via de 
overgebleven TONK-gelden financieel te helpen.

Met vriendelijke groet,

Herman Kamphuis
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Van: 
Verzonden: dinsdag 17 mei 2022 10:51
Aan: Herman Kamphuis <herman.kamphuis@hotmail.com>
CC: Griffie Raalte <griffie@raalte.nl>
Onderwerp: RE: Nog openstaande vragen 
 
Geachte heer Kamphuis, beste Herman,

 

De vragen zijn in handen gesteld van het college voor een advies en de beantwoording wordt momenteel 

voorbereid. Agendering is voorzien in de agendacommissie van 20 juni. 

De concept beantwoording is dan ook terug te vinden bij de stukken van de agendacommissie in iBabs.

 

Met vriendelijke groet,

 

 

 

 

 

Griffier
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Van: Herman Kamphuis <herman.kamphuis@hotmail.com> 
Verzonden: 12 mei 2022 10:54
Aan: Griffie Raalte <griffie@raalte.nl>
Onderwerp: Re: Nog openstaande vragen
 
Dag heer en griffie,
 
Ik heb op 14 april vragen aan de raad gesteld (Lijst ingekomen stukken 15 april). Zie bijlage.
Onderstaand worden die vragen beantwoord door de heer.
Krijg ik nog antwoorden van de raad? En waar worden die dan in iBabs vermeld?
 
Met vriendelijke groet,
 
Herman Kamphuis
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Van
Verzonden: dinsdag 10 mei 2022 12:40
Aan: Herman Kamphuis <herman.kamphuis@hotmail.com>
Onderwerp: RE: Nog openstaande vragen 
 
Beste meneer Kamphuis,

We hebben nog € 245.000 aan Tonk middelen beschikbaar. 

Voor de eenmalige energietoelage wordt € 800 in 2022 uitgekeerd aan de doelgroep minima, conform 

landelijke richtlijn. 

 

De leden van de nieuwe adviesraad worden momenteel geworven. In juni vinden er gesprekken plaats met 

kandidaten. 

 

Met vriendelijke groet,

Beleidsmedewerker Sociaal Domein
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Van: Herman Kamphuis <herman.kamphuis@hotmail.com> 
Verzonden: 4 mei 2022 14:57
Aan
Onderwerp: Nog openstaande vragen
 
Goedemiddag heer 

Dank voor uw antwoorden.
 
Svp nog uw aandacht voor de ook door mij gestelde vragen op 14 april:  
 
Olst-Wijhe (net als Raalte de RREW-rijksbijdrage voor 2022 van 100 euro per woning - nu 
ook voor huurders - gemist) verstrekt 900 euro. Met als dekking het overgebleven 
rijksbudget van de coronaregeling TONK. Hoeveel heeft Raalte hiervan overgehouden? En 
zo ja dient dit volgens uw raad dan gebruikt te worden voor verhoging van de 
energietoeslag, net als in Olst-Wijhe?
 
Bij dit soort onderwerpen mis ik het advies van de - ingaande 1 januari opgeheven - 
Adviesraad Werk en Inkomen. Er zou een nieuwe adviesraad Sociaal domein komen. Hoe 
staat het daarmee?
 
Alvast weer dank voor uw tijd en moeite.
 
Met vriendelijke groet,
 
Herman Kamphuis
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Van: 
Verzonden: maandag 25 april 2022 11:34
Aan: Herman Kamphuis <herman.kamphuis@hotmail.com>
Onderwerp: RE: Beantwoordingsbrief raad energiearmoede 
 
Beste meneer Kamphuis, beste Herman,

 

U stelt op 24 maart en 14 april enkele aanvullende vragen. Inwoners die periodieke 

bijzondere bijstand ontvangen, ontvangen de energietoeslag ook automatisch. Hetzelfde 

geldt voor inwoners die in 2021 een minimaregeling hebben uitbetaald.

Inmiddels is meer informatie over de energietoeslag gepubliceerd. Het klopt dat wij 

daarbij aansluiten bij de inkomensgrenzen van ons minimabeleid. Wat betreft de gratis 

energiescan verwijs ik u graag naar de eerder gestuurde bijlage bij de actualiteitennotitie. 

Hierin staat dat wij aan de hand van het project bij de voedselbank onderzoeken of wij 

elementen uit die proef breder kunnen toepassen in Raalte. 

U geeft aan dat inwoners vertrouwen op 800 euro eenmalig. Gemeenten hebben vrijheid 

over de wijze van uitbetalen van de energietoeslag. Door de energietoeslag in twee 

termijnen uit te betalen beogen we te stimuleren dat de energietoeslag daadwerkelijk aan 

energiekosten wordt besteed. Voor wat betreft de hoogte volgen we de landelijke 

richtlijnen. 

 

 
Met vriendelijke groet,

Beleidsmedewerker Sociaal Domein 
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Van: Herman Kamphuis <herman.kamphuis@hotmail.com> 
Verzonden: 24 maart 2022 00:00
Aan: 
Onderwerp: Re: Beantwoordingsbrief raad energiearmoede
 
Aan: de gemeenteraad van Raalte
 
Goedendag gemeenteraadsleden,
 
Svp nog uw aandacht voor mijn vraag van 9 januari jl. over de eventuele extra gemeentelijke 
subsidie-regeling van 100 euro voor met name huurders. 
In uw beantwoording blijft namelijk onderbelicht dat de RREW ad 100 euro ook voor 
huurders was. Woningeigenaren hadden al het jaar daarvoor de 90 euro kunnen aanvragen 
op grond van de RRE. Mogelijk dat u daarom nog iets extra’s voor huurders wilt doen?
 
Andere aanvullende vragen:
- Bedoelt u met het inzetten van maximaal 250 euro per huishouden de besteding van de 
rijksgelden ad 321.000 euro? Dus voor ongeveer 1280 huishoudens?
- Op de gemeentesite staat: “Inwoners die een bijstandsuitkering van de gemeente 
ontvangen, hoeven deze toeslag niet aan te vragen. Zij krijgen de energietoeslag 
automatisch.” Bent u van mening dat dit ook moet gelden voor mensen die periodieke 
bijzondere bijstand ontvangen? En voor inwoners die recent incidentele bijzondere bijstand 
hebben ontvangen? 
- Zowel het rijk als de VNG spreken betreffende de doelgroep over: aansluiten bij lokaal 
minimabeleid. Bent u dit ook van plan en betekent dit dan ook automatische uitbetaling aan 
mensen die nu bedragen ontvangen op grond van de minimaregelingen?
-Op de gemeentesite staat: “Wist je dat je als huiseigenaar in de gemeente Raalte 
een gratis energiescan aan kunt vragen?” En op de site van Duurzaam bouwloket: “Als 
woningeigenaar kun je een gratis energiescan aan huis aanvragen.” Wilt u dit ook mogelijk maken voor 
huurders en dit op de beide sites ook zo vermeld zien?
 
Met vriendelijke groet,
 
Herman Kamphuis
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Van: 
Verzonden: woensdag 23 maart 2022 13:05
Aan: herman.kamphuis@hotmail.com <herman.kamphuis@hotmail.com>
CC: Griffie Raalte <griffie@raalte.nl>
Onderwerp: Beantwoordingsbrief raad energiearmoede 
 
Geachte heer Kamphuis, beste Herman,

 
Bijgaand de beantwoording van de gemeenteraad op uw vragen over energiearmoede.

 
Ik hoop u voldoende te hebben geïnformeerd,

 
Met vriendelijke groet,

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

griffier
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